
POLÍTIQUES PER A LES PERSONES

 
ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL 

D'EDUCACIÓ, CULTURA, ESPORT I JOVENTUT

Mislata, 05 de juliol de 2017, 14:15 hores.

Assistents: 

Pepi Luján Martínez
Ana María Julián Ruiz
Dolores Hortelano Ramón
José Luis García García
Maika Tarín Darrocha
Ximo Moreno Porcal
Antonio Arenas Almenar
Fernando Gandia Escorihuela
Alejandro Martinez Montoro 
Javier Gil Marín
José María González Murgui

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena

Assumptes tractats: 

1. Aprovació de l'acta de 21 de juny

Se sotmet a votació l'aprovació de l'acta de 21 de juny de 2017, la qual queda aprovada
per unanimitat dels presents.

A continuació, la Sra. Luján passa a contestar a les següents preguntes de l'anterior
comissió:

-Quant a la pregunta del Sr. Gil, fent al·lusió al fet que uns voluntaris van arreglar les
pistes de la Canaleta, la Sra. Luján contesta que quan es fa un esdeveniment d'aqueixa
envergadura els organitzadors col·laboren però en cap moment supleixen les funcions que fa
l'empresa de manteniment.

-Respecte dels motius de denegació d'espais municipals a l'associació “Menys Graus”, la
Sra. Luján contesta que es va deixar el que estava disponible o no s'autoritzaven pels motius
següents:
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-Dia 17 de juny, de 20:00 hores a 03:00 hores del dia 18 de juny, es va denegar l'autorització
perquè un espai estava ocupat per una exposició que tenia material distribuït per tota la sala, i,
el Sr. Arenas, puntualitza que en horari nocturn només pot accedir-se per la dita sala, d'ací que
es denegara el seu ús, ja que per a accedir a la resta de sales calia accedir per aquesta primera
amb el conseqüent perill de poder danyar el material objecte d'exposició.

Distint haguera sigut si l'exposició fora de quadros exposats en les parets, però no era aquest el
cas. Continua la Sra. Luján dient que fa poc en el MAC'17, es va fer una exposició i es va
autoritzar perquè es tractava de quadros penjats a les parets però en aqueixes dates es tractava
de vitrines, objectes i panells per tota la sala.

-Dia 29 de juny, des de les 20:00 fins a les 03:00 del dia 30 de juny. La Sra. Luján contesta que
entre setmana no s'autoritzen activitats en horari nocturn per a evitar possibles molèsties als
veïns de l'entorn.

-Dia 30 de juny, des de les 20:00 fins a les 03:00 del dia 1 de juliol, no es va autoritzar l'ús de les
sales per estar ocupades per al programa municipal “Mislata 22.02”.

-Dia 30 de juny, des de les 21:00 fins a les 01:30 del dia 1 de juliol, no es va autoritzar la piscina
d'estiu  per estar ocupades per al programa municipal “Mislata 22.02”.

-Dia 30 de juny, des de les 21:00 fins a les 03:00 del dia 1 de juliol, no es van autoritzar els camps
de la Canaleta per estar ocupats per al programa municipal “Mislata 22.02”.

-Dia 1 de juliol des de les 19:30 fins a les 01:30 del dia 2 de juliol, no es va autoritzar perquè
estava ocupat però es va autoritzar l'ús del col·legi Gregorio Mayans.

La Sra. Luján contesta al Sr. Gandia que té a la seua disposició l'expedient dels desfibril·ladors
per a la seua consulta.

Quant a les còpies de les subvencions atorgades a favor de l'associació “Menys Graus” la Sra.
Luján contesta que se'l farà arribar per adreça electrònica.

2. Precs i preguntes

El Sr. González comenta que ha arribat a les seues oïdes que s'està repartint, pels
col·legis de Mislata, un cedé amb l'obra de Vicent Andrés Estellés. I pareix que el repartiment el
fa l'Ajuntament.

La Sra. Luján contesta que no té coneixement d'aqueix fet i que ho esbrinarà.
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El Sr. González continua dient que està en desacord amb aquest fet perquè es tracta
d'un literat català encara que reconeix que és una gran figura del S.XX i també admira la seua
obra que és de primera magnitud, però que, reitera, es tracta d'un literat de llengua catalana. I
per a això fa entrega d'un document a cada grup polític present en la comissió en què recolza el
seu argument, i que se sent molest perquè es diga que és un literat de llengua valenciana pel
que no pot recolzar aqueixa mesura.

El Sr. Moreno comenta que mitjançant una moció proposada al Ple de l'Ajuntament es
va aprovar el “Dia de Vicent Andrés Estellés”, i es realitzen actes perquè es tracta d'un autor de la
Comunitat Valenciana, de fet s'està pendent d'acabar tots els actes per a celebrar el dit dia.

El Sr. González contesta que no està qüestionant la figura de Vicent Andrés Estellés,
encara que escriu en llengua catalana, tal com s'argumenta en el document que se vos entrega i
que data de l'any 2003. El dit document és de la Universitat d'Alacant.

La Sra. Luján diu que Vicent Andrés Estellés escriu en llengua valenciana, és valencià de
Burjassot i descriu la vida i costums valencians.

El Sr. Gil, pregunta per què no estan oberts tots els vestidors de la pista de la Canaleta, ja
que es donen ocasions que davant de la saturació de gent, dos vestidors no són suficients (uns
per a xics i un altre per a xiques), i sol·licita que en aqueixes ocasions es puguen obrir més
vestidors.

També pregunta si en les obres de rehabilitació del complex esportiu de la Canaleta es
realitzarà alguna modificació, i arreglar les tanques de separació dels frontons, etc.

La Sra. Luján contesta que les obres a realitzar estaran descrites en el projecte.

Continua el Sr. Gil i manifesta que hi ha deficient neteja en el frontó i en els vestidors
que s'informe l'empresa de manteniment per a millor neteja.

El Sr. Gil també pregunta per què no van ser invitats formalment a la Gala de l'Esport.
A més, el Sr. Gil comenta que té coneixement que no hi haurà aules per a l'Escola Oficial

d'Idiomes, i pareix que només hi haurà aules per al professorat.

La Sra. Julián contesta que faran arribar tota la informació respecte d'això quan la
tinguen a disposició i confirmada.

El Sr. Gil pregunta sobre la programació de “Cinema d'Estiu” i pregunta per què no hi ha
pel·lícules en valencià.
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El Sr. Moreno contesta que aqueixa pregunta ja la va realitzar en el Ple, i es va aprovar, al
seu dia, que la programació arreplegara pel·lícules recents i no pel·lícules antigues. El problema
és que pel·lícules recents en valencià no n'hi ha, només en català i ja al seu dia va haver-hi
problemes per projectar una pel·lícula en català. Ho tindran en compte quan es pose en
funcionament la nova televisió valenciana “À”.

El Sr. Gil contesta que hi ha cartellera en “Escola Valenciana” i pregunta si no és el mateix
el català que el valencià.

La Sra. Luján contesta que al marge d'obrir debat, tota la gent de la Universitat comenta
que davant d'aquestes dues opcions s'agafa la de valencià. A Mislata té el costum d'escoltar el
que es parla ací, que  és el valencià.

El Sr. Moreno pren la paraula i comenta i insta al Sr. Gil que sol·licite, a través d'una
instància, pel·lícules amb doblatge i bandera valenciana. I manifesta que respecta a “Escola
Valenciana” i treballem amb ells també.

La Sra. Luján conclou dient que el que es tracta de portar al cine d'estiu són pel·lícules
d'entreteniment i no crear polèmica ni enfrontament.

El Sr. Moreno insta al Sr. Gil que si vol que figuren pel·lícules en català que ho sol·licite.

El Sr. Gil contesta que vol que es passen pel·lícules que recomana “Escola Valenciana”, i
recorda que el Tribunal Superior de Justícia ha declarat que és la mateixa llengua. A més,
continua dient, que algunes pel·lícules que recomana “Escola Valenciana”, es projecten en el
cine d'estiu de l'Ajuntament.

La Sra. Luján contesta que no volen entrar en debats d'aquest tipus, no els correspon
dilucidar ací, i que utilitzem el valencià d'ací, a més hi ha molta varietat de persones i volem
pel·lícules que agraden a tots i les entenguen.

El Sr. Gil, pregunta pels permisos dels bous. 

La Sra. Luján contesta que els permisos els atorga Conselleria i aquesta pregunta
correspon fer-la en la Comissió d'Interior. Perquè a l'Ajuntament només es demana ocupació de
via pública.

El Sr. Gil pregunta que en anteriors comissions va preguntar sobre les bases de les
casetes de les festes patronals. No obstant això, resulta que ja estan publicades les bases i
pregunta per què no es va portar a comissió el dit punt.
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La Sra. Luján contesta que seria perquè en el moment que va preguntar no estaven preparades 
o completades les bases. A més, a tot el que pregunta es respon.

El Sr. Gil diu que conste en acta que la Sra. Tarín li acaba de cridar caracollons i exigeix una
disculpa.

La Sra. Luján contesta que no ho ha sentit perquè estava parlant amb el Sr. González. 

El Sr. Gandia manifesta que sí ho ha sentit.

El Sr. Arenas, el Sr. Moreno i la Sra. Luján manifesten que no han escoltat res.

El Sr. Gandia, pren la paraula i manifesta que en el Ple va preguntar i ara també pregunta per 
què no se'ls va concedir les instal·lacions al club Rovella Femení.

El Sr. Garcia diu que li'ls contestarà en el Ple i en la pròxima comissió.

El Sr. Gandia manifesta que vol traslladar el seu sentir perquè pensaven que contestaria el Sr.
Arenas sobre el tema de “Menys Graus”, en ser competència de Joventut. A més, manifesta que
el Sr. Arenas els va mentir en el Ple i en la comissió informativa perquè es va negar que s'havia
contractat amb una empresa privada, quan el Sr. Catalá va dir que s'havia firmat a l'abril. 

El Sr. Arenas contesta que no s'havia contractat tot amb una empresa privada, l'única cosa que
s'ha contractat és una coordinadora i això ja es va dir en l'anterior comissió. I si això és
privatitzar, assenyalar que abans es feia el mateix, el que abans eren dietes ara són beques, etc.
L'expedient ja el vau consultar i és un contracte menor a què es van sol·licitar tres ofertes.

El Sr. Gandia pregunta per què no es va invitar als grups polítics a la presentació del projecte.

El Sr. Arenas contesta que es va invitar a totes les associacions  a través dels tècnics, i que mai es 
va donar cap orde perquè no s'invitaren els grups polítics.

El Sr. Gandia pregunta sobre els currículums dels monitors dels cursos impartits en “La Fàbrica”.

La Sra. Luján contesta que els requisits queden plasmats en els plecs i els tècnics vetlen perquè 
es complisquen els mateixos. No obstant això, tota la informació consta en l'expedient.
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El Sr. Gandia manifesta que ja ho va preguntar en el Ple i ara en la comissió sobre les obres en el 
col·legi Ausiàs March. I comenta que se solapen les obres amb el menjador i amb les classes dels 
alumnes.

La Sra. Julián contesta que els xiquets no han conviscut amb les obres, perquè les mesures de
seguretat són extremes quan es fan obres en el col·legi, de fet es van canviar els itineraris
d'evacuació,etc. Les obres s'han fet en dos períodes, però no afecten els menjadors dels xiquets,
totes les mesures de seguretat estan preses.

El Sr. Gandia comenta els sorolls per les obres amb les classes dels alumnes.

La Sra. Julián contesta que hauran pogut conviure amb aqueixos sorolls un o dos dies, però que
segur que si haguera pertorbat les classes la directora del col·legi haguera parat les obres. I,
reitera, que les obres es fan en dos períodes, i que es va invitar a les AMPA i als directors dels
col·legis i a Conselleria per a dur a terme les obres de la manera més segura.

El Sr. Gandia pregunta pels plans de millora i condicionament dels col·legis.

La Sra. Luján respon que sí que es faran i que ja es va contestar en anteriors comissions.

El Sr. Gandia sol·licita veure els informes de les dites actuacions i pregunta quan estaran 
acabades les obres.

La Sra. Julián respon que pot consultar l'expedient en Urbanisme.

El Sr. Gandia comenta que té coneixement que es quedaran alguns xiquets sense escolaritzar.

La Sra. Luján contesta que no es quedarà ningú sense escolaritzar, i que abans que comence el 
curs estaran escolaritzats, és un dret.

El Sr.Gandia sol·licita les actes del consell Escolar municipal des de l'any 2015.

La Sra. Julián respon que ja se'ls va repartir les anteriors actes, que recuperaran les dues últimes i
se vos farà arribar.

El Sr. Gandia pregunta sobre els barracons del col·legi Mestre Serrano, si es té coneixement que 
els eliminaran des de Conselleria.

La Sra. Luján contesta que la intenció de Conselleria és que si es toca el col·legi és per a fer un
altre de nou, perquè el solar no té les dimensions, però que de moment només es fan
actuacions i condicionen les aules.
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El Sr. Gandia pregunta si es té coneixement que es va oferir sòl municipal a la Conselleria per a 
fer un col·legi nou.

La Sra. Luján respon que ho esbrinarà.

El Sr. Gandia pregunta sobre les valoracions del programa “Mislata 22. 02”.

El Sr. Arenas contesta que les valoracions les faran els tècnics aquesta setmana i ens les faran 
arribar, però que hi ha hagut una participació massiva.

El Sr. Gandia pregunta si es pot saber l'assistència a l'aules d'estudi.

La Sra. Luján contesta que han estat completes, que intentarà esbrinar si es pot saber tota 
l'afluència.

El Sr. Gandia pregunta sobre les reformes de les pistes de la Canaleta per valor de 335.000 euros.

La Sra. Luján contesta que pot consultar el projecte i que se vos va facilitar el plec per al vostre 
coneixement.

El Sr. Gandia pregunta si estan abonades les ajudes a l'esport escolar.

La Sra. Luján respon que se't contestarà.

El Sr. Gandia sol·licita se li subministren tots els fulls d'incidències de les pistes poliesportives, 
del període que comprén setembre 2016 fins a juny del 2017.

També pregunta per qui gestiona la pàgina “Som Mislata” i perquè no se'ns va informar de la 
seua existència.

La Sra. Luján respon que es contestarà en la pròxima comissió.

El Sr. Gandia pregunta també pel programa de festes populars.

El Sr. Arenas contesta que s'està treballant en això.

El Sr. Gandia sol·licita la memòria del Pla Municipal de Drogodependència.

La Sra. Luján contesta que es facilitarà la memòria.
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Finalment, el Sr. Arenas vol felicitar les quatre falleres preseleccionades que optaran a 
formar part de la Cort d'Honor, i que  pertanyen a la falla Pare Santonja-Cardenal Benlloch,  la 
falla Creu i Mislata i la falla l'Eliana-El Cid. I a les quals els desitja molta sort.  A aquesta felicitació 
s'uneixen els altres grups polítics de la comissió informativa.

I, sense més assumptes a tractar, a les 15:25 hores s'alça la sessió, del contingut de la
qual s'estén la present acta, i de tot això, com a secretari, certifique. 

LA PRESIDENTA, EL SECRETARI, 
  

ELS REGIDORS/LES REGIDORES ASSISTENTS,
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